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كارلوس كرش از ش��رايط آماده س��ازي تيم ملي 
فوتبال اي��ران در راه جام جهاني راضي نيس��ت. 
او ديروز بار ديگر از وضعي��ت اردوي تيم ملي در 
آفريقاي جنوبي انتقاد ك��رد؛ اردويي كه قرار بود 
با حضور بازيكنان منتخب ليگ برتر و لژيونرهاي 
شاغل در تيم هاي آسيايي اصلي ترين اردوي تيم 
ملي براي جام جهاني باشد، اما مخالفت دو باشگاه 
استقلال و سپاهان با ملحق شدن ملي پوشانشان 
به اردوي تيم ملي آن هم به خاطر درگير بودن در 
ليگ قهرمانان، باعث شد تا كرش با تنها 10 بازيكن 
به آفريقا برود و اين اردو را شروع كند، اردويي كه 
مي گويد »ارزيابي اش از آن منفي اس��ت.« البته 
اين براي اولين بار نيست كه سرمربي پرتغالي در 
صحبت هايش نارضايتي اش را وضعيت اردوهاي 
تيم مل��ي و عدم همكاري باش��گاه ها رس��انه اي 
مي كند. با اين وجود او ديروز گفت كه با اين شرايط 
شانس ايران در جام جهاني كمتر مي شود و اين 

يك زنگ خطر مي تواند باشد. 
    

در حال��ي تمرينات تيم مل��ي فوتبال اي��ران در 
آفريق��اي جنوبي اي��ن روزها پيگيري مي ش��ود 

كه كارلوس ك��رش در روزهاي گذش��ته تنها با 
حض��ور 10 بازيكن از 18 بازيكني ك��ه به اردوي 
تيم ملي دعوت ك��رده ب��ود، اردو را برگزار كرده 
اس��ت؛ موضوعي كه طاقت كرش را تاق كرد تا او 
ديروز عصباني بودنش از اين وضعيت را علني كند. 
س��رمربي پرتغالي تيم ملي فوتبال ديروز درباره 
ارزيابي اش از هفته اول اردوي آفريقاي جنوبي به 
ايسنا گفت: » توافق انجام شده بر اين پايه بود كه 
اين اردوي آماده سازي جام جهاني را با 28 بازيكن 
شروع كنيم، ولي تنها با 10 بازيكن، كار استارت 
خورد. واضح اس��ت كه ارزيابي من فقط مي تواند 
منفي باشد. زماني كه تنها 10 بازيكن داريد، امكان 
اينكه به اهداف و افكار خود در اين اردو برس��يد 
نيست. اما تغيير و جابجايي مكان اين اردو به هيچ 
عنوان صحت ندارد. ما طبق برنامه از همان هتل 
و امكاناتش استفاده مي كنيم. در ضمن از بهترين 

زمين تمريني نيز بهره مند هستيم.«
پس از استارت ملي پوشان در آفريقاي جنوبي با 
تنها 10 بازيكن بود كه بسياري از رسانه هاي معتبر 
جهان اين مطلب را منعكس كردند و آن را اتفاقي 
عجيب و غيرعقلاني توصيف كردند؛ بازتاب هايي 

كه ك��رش آن را طبيعي مي دان��د: »اين يك امر 
طبيعي است. وقتي شما خود را در اين گونه شرايط 
بد قرار مي دهيد بايد به اجبار با اين مس��ائل كنار 
بياييد. همچنين بايد اين ريس��ك را بپذيريد كه 
شما را دست كم بگيرند يا مورد انتقاد قرار دهند يا 

ارزش واقعي شما را پايين بياورند.«
كرش ادامه داد: »در كل ش��ما بايد بدانيد كه جام 
جهاني فوتبال بزرگ ترين رويداد ورزشي در جهان 
به حس��اب مي آيد. هر اش��تباه يا اتفاقي كه در اين 
مسابقات رخ دهد در منظر بيش از 3 ميليارد نفر در 
جهان ديده خواهد شد. اگر شما به اين مسئله به دقت 
توجه نكنيد يك اشتباه بزرگ مرتكب شده ايد كه 
مطمئناً به اعتبار و شهرت فوتبال ايران لطمه خواهد 
زد. بار ديگر تكرار مي كنم كه شروع اردوي آفريقاي 

جنوبي با 10 بازيكن مسئوليت من نيست.«
او در ادام��ه درباره اينكه ارزياب��ي اش از وضعيت 
فعلي تيم ملي در فاصله كمتر از دو ماه تا ش��روع 
مسابقات چيست، گفت: »شكي وجود ندارد كه هر 
گاه و به هر طريقي برنامه آماده سازي جام جهاني 
ما به مخاطره بيفتد شانسمان هم در جام جهاني 
كم مي شود. همين گونه هم شده است. در حال 

حاضر كساني كه بايد اين مسئوليت را پذيرا باشند 
نبايد از اين مهم شانه خالي كنند. من هر آنچه را 
در توانم باشد انجام خواهم داد تا بتوانم باعث غرور، 
شادي، افتخار و سربلندي براي هواداران تيم ملي 
شوم، همان طور كه در سه سال گذشته نيز همين 

كار را انجام داد.«
س��رمربي تيم ملي در ادامه درباره ملي پوش��ان 
سپاهان هم توضيحاتي داده است، موضوعي كه 
در روزهاي گذش��ته ش��ايعات زيادي درباره آن 
به گوش مي رسد و عنوان ش��ده كه كرش شش 
ملي پوش س��پاهان را به دليل غيبت در اردوي 
آفريقاي جنوبي خط زده اس��ت، مس��ئله اي كه 
سرمربي پرتغالي آن را تكذيب كرد: »تا جايي كه 
من اطلاع دارم اين مسئله هيچ ربطي به بازيكنان 
سپاهان ندارد. اگر ما آنها را به خاطر چيزي كه به 
هيچ عنوان مسئوليت آنها نبوده يا اشتباهي نبوده 
كه از طرف آنها مرتكب شده محكوم كنيم، واقعاً 
غيرمنصفانه است. مسئوليت اين اتفاقات بر شانه 
كساني اس��ت كه به تصميم فدراس��يون فوتبال 
بي احترامي كردند و همين ط��ور اين عمل را در 
قبال وزير ورزش و جوانان و همچنين كميته جام 
جهاني انجام داده اند. ولي آنها بايد تا انتها مسئوليت 
را بپذيرند و من تنها بازيكنان سپاهان را زماني كه 
مس��ابقات اين فصل ش��ان به پايان برسد در نظر 
خواهم گرفت. اگر در پايان به اين نتيجه  برس��م 
كه در تيم ملي به آنها احتياج دارم بي شك آنها را 

دعوت خواهم كرد.«
    

با وجود دلخوري كرش و گذشت يك هفته از شروع 
تمرينات تيم ملي در آفريقاي جنوبي با اضافه شدن 
10 بازيكن ديگر تمرينات تيم ملي از امروز با حضور 
20 بازيكن و به صورت كامل تر پيگيري مي شود. 
در روزه��اي آغازين اين هفته حام��د لك، كريم 
انصاري فرد، سوشا مكاني، مهرداد جماعتي و بختيار 

رحماني به اردوي تيم ايران ملحق شدند. 
سرانجام يك ش��نبه پژمان منتظري هم به اردو 
پيوس��ت و ديروز هم ب��ا ورود هاش��م بيك زاده، 
اميرحسين صادقي، آندرانيك تيموريان و خسرو 
حيدري تعداد بازيكنان حاضر در اردوي تيم ملي 
به 20 نفر رس��يده اس��ت. جواد نكونام و رحمان 
احمدي هم دو بازيكني هستند كه وضعيت سفر 
آنها به آفريقا به زودي مش��خص خواهد شد و آن 
طور كه ديروز گفته شد قرار است اين دو بازيكن 
هم تا آخر هفته به آفريقاي جنوبي بروند تا نفرات 

تيم ملي تكميل تر شود. 
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رقابت هاي ليگ قهرمانان آسيا در حالي امروز با برگزاري بازي هاي 
دو گروه D و C پيگيري مي شود كه تراكتور و سپاهان، دو نماينده 
كشورمان به ترتيب برابر لخوياي قطر و الهلال عربستان به ميدان 
خواهند رفت كه در اين بين ديدار شاگردان اوليويرا برخلاف ياران 

كرانچار يك بازي تشريفاتي است. 

  الهلال عربستان – سپاهان
سپاهان روي لبه تيغ قرار گرفته. شاگردان كرانچار همچون صدرنشين 
گروه D هفت امتيازي هستند. اما اين دليل نمي شود آنها امروز بازي 
راحتي در رياض داشته باش��ند. چراكه الهلال عربستان با شش امتياز 
همانند الاهلي امارات و سپاهان شانس صعود دارد و بي شك به آساني 
از خير س��ه امتياز اين بازي خانگي كه مي تواند به معناي صعودش به 
مرحله بعد باشد نخواهد گذشت. البته مساوي در عربستان هم مي تواند 
زردپوشان را به مرحله بعد برساند، به شرطي كه تيم الاهلي و السد قطر 
مساوي كنند. اما باخت به معناي حذف ياران كرانچار از ليگ قهرمانان 
خواهد بود. حال آنكه بعد از ناكامي در ليگ، سپاهان مي تواند با صعود 
از اين مرحله، در آس��يا به دنبال جبران مافات باشد. در صورت صعود 
سپاهان در عربستان، اين احتمال وجود دارد كه اين تيم در مرحله بعد 

با فولاد خوزستان رو به رو شود. 
   تراكتورسازي ايران - لخوياي قطر

ش��رايط جدولي گروه C نش��ان مي دهد كه اين بازي يك مسابقه كاملًا 
تشريفاتي براي تراكتورسازان تبريزي اس��ت. چراكه صعود تيم هاي اول 
و دوم اين جدول با 10 و 9 امتياز قطعي اس��ت و تراكتور پنج امتيازي در 
صورت پيروزي در اين ديدار خانگي باز هم نمي تواند از گروه خود صعود 
كند. با اين وجود توني اوليويرا كه در شبكه هاي اجتماعي از اين مسابقه 
به عنوان آخرين بازي خود در تراكتورسازي اسم برده مي خواهد با كسب 
يك برد ليگ قهرمانان را به پايان ببرد و به حضورش در جمع سرخپوشان 
تبريزي خاتمه دهد تا اندكي از تلخي حذف از آس��يا را از اذهان هواداران 
تراكتور پاك كند و با توجه به اينكه لخوياي قطر، تيم چهار امتيازي و چهارم 
جدولي اين گروه نيز مانند تراكتور اميدي براي صعود ندارد، پيروزي خانگي 

تراكتور در بازي حذف شدگان خيلي هم دور از ذهن نيست. 
----------------------------------------------------------- 

بازي رفت مرحله نيمه نهايي ليگ قهرمانان اروپا ساعت 23:15 به وقت 
تهران، در ورزشگاه ويسنته كالدرون مادريد ميان اتلتيكو و چلسي انجام 
مي ش��ود؛ نبردي كه به باور بس��ياري دوئل تاكتيكي مربياني است كه 
باورهاي فوتبال لاتيني را داشته و شبيه به هم مي انديشند. اين مصاف 
هر چند در ظاهر رويارويي دو تيم قاره سبز با سبك متفاوت بازي است، اما 
در واقع محلي براي تقابل انديشه هاي مربياني است كه باورهاي تاكتيكي 

مشابهي با يكديگر داشته و تحت تاثير سبك ساختار لاتيني هستند. 
ديگو سيمئونه، مربي آرژانتيني مادريدي ها با اتكا به قدرت و يكپارچگي 
دفاعي و استفاده از ضدحملات سريع توانسته در فصل جاري تيمي شكل 
دهد كه تا به اينجاي فصل، صدرنشين ليگ اسپانيا )لاليگا( است و مدعي 
ورود به فينال ليگ قهرمانان اروپا. تيمي كه با پشت سر گذاشتن بارساي 
پرستاره به نيمه نهايي ليگ قهرمانان اروپا راه يافت.  در مقابل چلسي هر چند 
نمايندگي فوتبال انگليس را همراه دارد، اما در اصل كاملاً تحت تاثير باورهاي 
تاكتيكي مورينيو، مربي معروف و پرحاشيه پرتغال است كه ايده هايي مشابه 
همتاي مادريدي اش دارد. اما بازگشت آقاي خاص، سرمربي فصل گذشته 
رئال به مادريد هم از نكات جالب توجه اين بازي است. هر چند مورينيو اين 
بار عليه مادريد است. آن هم با چلسي، تيمي كه با از سد راه برداشتن تيم 
قدرتمند و پرستاره پاري سن ژرمن خود را به اين مرحله از رقابت هاي ليگ 
قهرمانان اروپا رسانده است. چلسي اما پس از باخت ناباورانه هفته سي وپنجم 
ليگ جزيره برابر تيم قعرنشين ساندرلند با روحيه بدي به مصاف اتلتيكو 
مي رود. با اين وجود اما بازي امشب از جذابيت بسيار بالايي برخوردار است. 
چراكه از يك طرف مورينيو با چلسي مي خواهد سومين فينال خود در ليگ 
قهرمانان اروپا را تجربه كند و با قهرماني در اين رقابت ها نخستين مربي باشد 
كه با سه تيم متفاوت قهرماني در اين رقابت ها را به دست آورد از طرف ديگر 
هم اتلتيكو مادريد با مربي جوان و پرانرژي خود در پي آن است كه نخستين 

قهرماني خود را در ليگ قهرمانان اروپا كسب كند. 

كرش: شانس  موفقيت در جام جهاني كمتر شده است
انتقاد از اردوي ناقص تيم ملي در  آفريقاي جنوبي

مي گويند حرمت امام��زاده را متولي آن نگاه م��ي دارد. از قديم وقتي 
اين مثل را مي ش��نيديم حتماً با خودمان مي گفتيم كه مگر مي شود 
كسي متولي  جايي يا سكان دار مجموعه اي باش��د اما خودش اسباب 

بي احترامي و توهين به آن را فراهم كند. 
اما اي��ن روز ها وقتي نگاهي به س��ر تا پ��اي فوتب��ال بيندازيد متوجه 
مي ش��ويد كه قديمي ها بي جهت اين ضرب المثل را ب��ه كار نبرده اند. 
طي چند روز گذش��ته حرف هاي زش��ت و نا اميد كننده علي پروين و 
علي دايي سر پرست و سر مربي پرسپوليس در تمام سايت هاي خبري 
و برخي روز نامه ها ديده ش��د كه هر چند ابتدا اسباب خنده و تمسخر 
خوانندگان را فراهم كرد اما واقعيت تلخي را كه پش��ت آن پنهان بود 
هيچ كس نتوانست كتمان كند. جر و بحث بي ادبانه اين دو آن هم در 
حضور مسئولان وزارت ورزش، چيزي نبود كه بتوان به سادگي از كنار 
آن گذش��ت؛ مجادله اي كه دو طرف آن دو بزرگ فوتبال قرار داشتند، 
دو نفري كه هر كدام ادعاي س��لطاني  اين فوتب��ال را دارند. يكي براي 
نسل هاي قديم و ديگري براي نسلي كه امروز فوتبال را مي بيند. راستي 
اين دو نفر وقتي بي محابا به هم مي تاختند و هر چه دلشان مي خواست 
نثار هم مي كردند ي��ك لحظه هم به اين فكر كردند كه ممكن اس��ت 
رفتار ش��ان چه تأثيري روي فوتبال و حتي باشگاه ش��ان داشته باشد. 
كل فوتبال را فعلًا كنار مي گذاريم، پروي��ن و دايي به عنوان دو بزرگ 
پرس��پوليس اين روز ها مديريت و هدايت اين تيم را بر عهده دارند، اما 
وقتي خود شان نمي دانند يا خود را به ندانستن مي زنند كه در چه تيم 
بزرگي قبول مسئوليت كرده اند و به راحتي با آبروي آن بازي مي كنند 
چگونه مي توان از بقيه توقع داش��ت؟ دايي و پروين به عنوان دو چهره 
تأثير گذار در پرسپوليس بايد شرايط را به گونه اي رقم بزنند كه روز به 
روز شاهد پيشرفت اين تيم زمين خورده باشيم، ولي وقتي در جلسه 
تعيين تكليف باشگاه به آن صورت زشت به هم مي تازند آن وقت نه تنها 
نبايد به فكر رشد پرسپوليس بود، بلكه بايد به انتظار نشست تا شاهد 

شكست، سقوط و اضمحلال پرسپوليس هم بود. 
در بحث فوتبال ملي و چهره بين المللي اي��ن دو نيز وضع همين گونه 
اس��ت، علي دايي چهره بين الملي فوتبال ماس��ت، بي راه نيس��ت اگر 
عنوان كنيم بس��ياري در گوش��ه و كنار جهان فوتبال ايران را به نام او 
مي شناسند. حضور در مجامع مهم بين المللي فوتبال، تحصيلات بالا و 
هوش فوق العاده دايي را به يكي از بزرگان دنياي توپ گرد تبديل كرده 
است. پروين هم همين سال گذشته بود كه به عنوان بازيكن قرن فوتبال 
قاره كهن ستاره اي روي سينه چسباند. بنابر اين در يك نگاه مي توان 
متوجه شد كه ما با دو شخص بين المللي ورزش طرف هستيم، اما نگاهي 
به ادبيات اين دو آدم بين المللي باعث مي شود كه نا خود آگاه به هر چه 

شخص بين المللي است )به ويژه از نوع ورزشي آن( شك كنيم. 
بحث اختلاف نظر و سليقه در مديريت و رهبري يك باشگاه و يك تيم 
ورزشي كاملًا طبيعي اس��ت، هر چقدر هم كه يك تيم بزرگ تر باشد، 
حاشيه ها و معضلات بيشتري دارد و طبيعتاً مديريت و هدايت آن نيز 
مشكل تر اس��ت، اما آيا تمام مديران و س��ر مربيان باشگاه هاي بزرگ 
دنيا هم مثل پروين و دايي آن گونه كه حالا هم متوجه شده اند به هم 

مي پرند، توهين  مي كنند و از خجالت هم در مي آيند؟ 
اتفاق تلخي كه تا همين چند روز قبل از همه پنه��ان مانده بود، حالا 
برملا شده است، اتفاقي كه نه آبروي آنها كه آبروي پرسپوليس و فوتبال 
را برد. اين روز ها فوتبالي ها با دريافت هاي به  ناحق و ميليارد ي ش��ان 
سيبل انتقاد هاي ريز و درشت جامعه هستند، اما حالا بايد بي اخلاقي 
بزرگان ش��ان را نيز به آن اضافه كرد. بايد نشس��ت و تأسف خورد كه 
بيت المال چگونه س��ر از جيب آدم هايي در مي آورد كه به رغم ادعاي 

بزرگي نه بار فني دارند و نه اخلاق. 

وداع تلخ تراكتور با ليگ قهرمانان آسيا  
آخرين فرصت سپاهان

بازگشت مورينيو به مادريد  
 اتلتيكو - چلسي، دوئل تاكتيكي 
مربياني با انديشه هاي يكسان

بي اخلاقي بزرگان فوتبال را چه بايد كرد 

فريدون حسن 

ليست فصل جديد آماده است
اوضاع پرسپوليس هنوز مشخص نيس��ت و وزارت ورزش در خصوص اين 
تيم تصميم گيري نكرده، با اين وجود، دايي كه با سرخپوش��ان قراردادي 
سه ساله دارد معتقد اس��ت ليست فصل جديد را هم تهيه 
كرده اس��ت:» برنامه و تقويم كاري من مشخص است. 
تقويمي ش��امل زمان ش��روع تمرينات، مكان برگزاري 
اردوهاي آماده س��ازي، زمان برگزاري بازي هاي 
دوس��تانه و تداركاتي و همچنين ليس��ت تيم 
فصل آينده. اينها را بلافاصله پس از پايان ليگ 
آماده كردم و در حال حاضر نيز اين ليست را به 
پنجعلي سرپرس��ت تيم هم داده ام و از اين بابت 
هيچ مشكلي وجود ندارد. در تهيه ليست سعي كردم 
تغييرات زيادي نداشته باشم و اسكلت و استخوان بندي 
تيم حفظ شود.  هر زمان كه وضعيت باشگاه مشخص 
باشد يا از من بخواهند اين ليست و تقويم كاري فصل 
جديد را به باش��گاه ارائه مي كنم. هر چند زمان در اين 
مسئله خيلي مهم است. ما فصل گذشته در زمان خوبي 
تمرينات را شروع و توانستيم به رغم مشكلات فراوان موفق 

شويم و اميدوارم امسال هم به همين منوال پيش برود.«

بايد از عهده باندبازي قزاق ها برآييم
محمد بنا سرمربي تيم ملي كشتي فرنگي تيم جواني را براي حضور در 
رقابت هاي قهرماني آسيا راهي قزاقس��تان كرده، اما نگراني او نه جواني 
شاگردانش كه باندبازي قزاق هاست: »قزاق ها براي پيروزي خود همه كار 

مي كنند و وقتي ميزبان هستند كشتي  گرفتن در اين كشور 
سخت مي شود. من از قزاقستان هم خاطره خوب دارم و 
هم خاطره بد كه اميدوارم رقابت هاي امسال به خاطره اي 

خوب تبديل شود. ما هميشه با قزاق ها درگير بوده ايم. 
مخصوصاً مسئول تيم آنها )تورليخانوف( سال هاست 
كه با ما درگيري دارد و حتي در ازبكستان به دنبال 
اين بود كه تا المپيك من را محروم كند. تيم ما هم 
در رقابت هاي امسال جوان است، اما همه سعي خود 
را مي كنيم كه كش��تي گيرانمان از نظر روحي در 
عالي ترين سطح باشند و همه از پس باند بازي هاي 

قزاق ها بر بياييم. كشتي گيران جوان ما در چند رقابت 
بين المللي ش��ركت كرده اند، اما س��طح اين رقابت ها 

برايشان بالاست و برخي براي اولين بار است كه به چنين 
رقابت هايي مي روند، اما با توجه به حضور كشتي گيران با 

تجربه در كنار جوان ترها، اميد بالايي دارند. 

ميليارد  ديگر پولي نيست!
انتشار ليست قرارداد بازيكنان اين تصور را ايجاد كرد كه ديگر قرار نيست پول هاي ميلياردي به بازيكنان 
پرداخت ش��ود. اما عكس العمل و پاسخ عجيب كفاش��يان، رئيس فدراسيون به اين 
مسئله نشان مي دهد خيلي هم نمي توان به برچيده شدن پرداختي هاي ميليادري 
اميدوار بود:» بحث شفاف سازي امر بسيار خوبي اس��ت. اما حرف من اين است كه 
شفاف سازي بايد در مورد ساير اقشار هم صورت بگيرد. اما برخي شغل ها ده ها برابر 
فوتباليست ها درآمد دارند. يك سري متخصص در جامعه پزشكان هستند كه 
سالانه 30 ميليارد بالاتر از دستمزد فوتباليست ها مي گيرند، يا بازرگانان كه 
درآمدشان آنقدر بالاست كه نمي توانيم صفرهاي آن را بشماريم. اگر بازيكن 
رقم بالا مي گيرد نگاه كنيد كه برخي از آنها پيش از شروع فصل از كشورهاي 
ديگر پيشنهادهاي بالايي داشتند، اما ما از آنها خواستيم در خاك وطن خود 
بمانند.  ضمن اينكه اگر بازيكنان پيشنهادهاي خوب خارجي دارند، آنها را 
تشويق مي كنيم تا به خارج از كشور بروند چون در كشورمان پول هاي كمتري 

پرداخت مي شود ضمن اينكه ميليارد هم ديگر پولي نيست!«

زمان را از دست داده ايم
قرار بود وينگادا دوازدهم فروردين وارد ايران شده و هدايت تيم اميد را به دست بگيرد، اما مشكلات 

مالياتي اين مربي كه از زمان حضورش در پرسپوليس باقيمانده بود، مانع از حضور به 
موقع او در ايران شد و حالا وينگادا كه فرصت زيادي را از دست داده، منتظر تصميم 
جديد فدراسيون براي مشخص شدن زمان حضورش در ايران است: » اين آمادگي 

را داشتم كه دوازدهم فروردين در ايران حاضر شوم و مي دانم فدراسيون بليت هم 
گرفته بود. حالا اما منتظرم شرايط حضورم در ايران مشخص شود و ببينم چه 
زماني برايم بليت مي گيرند. در اين ارتباط فدراسيون فوتبال تصميم گيرنده 
نهايي است. اما اميدوارم اين مسائل حل و فصل شود. چراكه زمان زيادي 
را از دست داديم همه چيز براي برگزاري اردوها سازمان دهي شده بود كه 

بهم ريخت. هر چند هنوز به حل اين مسئله و حضور در اردوي چين اميدوارم. اما 
نبايد فراموش كنيم كه زمان از دست رفته است و ما براي حضور كره برنامه ريزي 
كرديم.« وينگادا همچنين در خصوص ادعاي هومن افاضلي كه گفته بود دركنار 

وينگادا كار نمي كند مي گويد كه افاضلي در كادر من نيست.«

   گزارش
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قرارداد 160 ميلياردي فوتبال براي تبليغات محيطي
قرارداد تبليغات محيطي مسابقات فوتبال باشگاهي به ارزش 160 ميليارد 
و 745 ميليون تومان براي دو س��ال امضا شد. قرارداد تبليغات محيطي 
مسابقات فوتبال باشگاهي ايران ميان سازمان ليگ فوتبال، به نمايندگي از 
فدراسيون فوتبال و كانون تبليغاتي ايران نوين به امضا رسيد. اين قرارداد 
دو ساله بوده و ارزش آن 160 ميليارد و 745 ميليون تومان است. براي 
امضاي قرارداد علي كفاشيان، مهدي تاج، محمدرضا ساكت، امير عابديني 
و غلامرضا بهروان از فدراسيون فوتبال و س��ازمان ليگ و مريم شفيعي 

مديرعامل آژانس تبليغاتي كانون ايران نوين حضور داشتند. 
----------------------------------------------------------- 

صعود موقت بارسا به رده دوم ليگا 
رقابت هاي فوتبال باشگاهي در اروپا يك شنبه شب پيگيري شد كه در 
مهم ترين بازي، بارسلونا در خانه موفق شد آتلتيك بيلبائو را دو بر يك 
شكست دهد و با اين پيروزي موقتاً به رده دوم جدول رده بندي صعود 
كند. در انگلستان اما منچستر 2 بر صفر مغلوب اورتون شد. منچستر با 
اين شكست در امتياز 57 و رده هفتم باقي ماند و اورتون 69 امتيازي شد 
و جايگاه پنجم خود را تثبيت كرد كه با توجه به فاصله امتيازي شياطين 
سرخ با اورتون و چهار بازي باقيمانده، شانس حضور منچستر در ليگ 
اروپا نيز به صفر نزديك ش��د.  در ادامه بازي ها ليورپول با برتري برابر 
نوريچ در آستانه قهرماني در ليگ برتر قرار گرفت. آرسنال هم در خانه 

ميزبان هال سيتي بود كه با سه گل صاحب برتري شد. 
----------------------------------------------------------- 

بانوان متين ايران مقابل ويتنام پيروز شدند 
 تيم واليبال بان��وان متين ايران در ادامه رقابت ه��اي واليبال قهرماني 
باشگاه هاي زنان آسيا مقابل »تانگ تين بانك« ويتنام قرار گرفت و با 
نتيجه 3 بر 2 پيروز ميدان شد. تيم واليبال متين ايران كه اولين پيروزي 
خود را در اين رقابت ها به دست آورد، توانس��ت در اين مرحله عنوان 

سومي را در گروه خود به دست آورد. 

از رقم هاي ميلياردي برادران فوتباليست شوكه  شدم 
معاون امور بان��وان وزارت ورزش و 
جوانان با بيان اينكه از اعتباراتي كه 
به فوتبال اختصاص مي دهند بسيار 
شوكه  شده است، تصريح كرد: يكي 
از معضلات ما در امور بانوان كمبود 
اسپانس��ر و حامي��ان مالي اس��ت. 
نمي دانم با چه هدفي براي ورزش 
بانوان خرج نمي كنند. ما ارق��ام ميلياردي را مي بينيم. حتي اگر 
يك دهم اين مبالغ براي ورزش بانوان هزينه شود مشكلات ما حل 
مي شود. رباب شهريان گفت: شفاف سازي رقم هاي پرسپوليس و 
استقلال خيلي خوب بود، چون خيلي از موضوعات را روشن كرد. 
اگر ورزشكاري مانند مريم طوسي از حمايت اسپانسر برخوردار 

باشد مي تواند به قهرماني آسيا و حتي جهان دست يابد. 

انتظارمان در تورنمنت روسيه، جايگاه دومي است
نايب رئيس بانوان فدراسيون فوتبال 
مي  گويد: حضور ايران در تورنمنت 
روسيه كمك مي كند تا ملي پوشان 
فوتس��ال آمادگي خوبي براي جام  
جهاني كوچك داشته باشند. فريده 
ش��جاعي درباره حضور ملي پوشان 
فوتس��ال در تورنمنت چهارجانبه 
روسيه اظهار داشت: اس��پانيا، مجارستان، روس��يه و ايران در اين 
تورنمنت حضور دارند. با توجه به اينكه امسال جام جهاني كوچك را 
در مهر و آبان داريم مي توانيم تركيب اصلي را بشناسيم، اما مهم ترين 
رقابت ما قهرماني آسياست كه فروردين سال بعد برگزار مي شود. 
ما از مربيان جديد خود خواسته ايم كه اهداف مربيان قبلي را ادامه 
دهند. حداقل انتظار ما از سرمربي جديد كسب عنوان دومي است. 

قايق ها براي دوره قبل از »گوانگ ژو« است! 
نايب رئي��س بان��وان فدراس��يون 
قايقران��ي گفت: ش��رايط و امكانات 
بايد ب��راي حضور موف��ق بانوان در 
بازي هاي آسيايي اينچئون مهيا شود 
تا بازيكنان تمام توان و انرژي خود را 
براي مسابقات بگذارند. دباغ درباره 
امكانات موجود براي آماده سازي تيم 
در راه بازي هاي آسيايي اينچئون اظهار كرد: بازيكنان به طور متمركز 
تمرينات خود را در درياچه آزادي انجام مي دهند، اما قايق هايي كه 
در حال حاضر بازيكنان اس��تفاده مي كنند از دوره قبل بازي هاي 
آسيايي )گوانگ ژو( خريداري ش��ده است و تعدادي هم خريداري 
شده كه در بنادر جنوبي منتظر ترخيص آنها هستيم و اگر در كاپ ها 

شركت كنيم تعدادي پارو هم از آنجا خريداري مي كنيم. 

رئيس كميسيون اصل 90 مجلس جزئياتي از پرونده »فساد و تباني 
در فوتبال« را تش��ريح كرد. محمدعلي پورمختار رئيس كميسيون 
اصل 90 مجلس شوراي اسلامي با اشاره به پرونده »تباني در فوتبال« 
اظهار داشت: در حال حاضر در بررسي اين موضوع به يكسري كليات 
دست يافتيم و آمادگي اعلام داريم، ولي مي خواهيم مقداري بيشتر 
بررسي كنيم چون اتفاقات پشت صحنه فوتبال بسيار پيچيده است 

لذا جزئيات را در آينده ذكر مي كنيم. 
وي ادامه داد: به دليل بررس��ي بيش��تر اعلام جزئيات را كمي عقب 
انداختيم و مجدداً جلساتي با برخي مسئولان فدراسيون برگزار كرديم 
و درحال جمع آوري اطلاعات از بخش هاي مختلف هس��تيم. البته 
مقيديم كه به هر صورت واقعيت را حتماً بگوييم، چون مردم خيلي 
حساس هستند و تعداد زيادي از آنها به اين موضوع حساسيت دارند.  
رئيس كميسيون اصل 90 مجلس با بيان اينكه كليات اين پرونده را 
قبل از عيد جمع بندي كرديم و اكنون قابليت اعلام داريم، از جلسه 
كميته بررس��ي تباني در فوتبال با حجت الاسلام عليپور دبير ستاد 

منشور اخلاقي خبر داد و گفت: در بررسي پرونده با آقاي عليپور جلسه 
داشتيم و از وي اطلاعات هم گرفتيم البته بخش هاي مختلفي در اين 
حوزه تاثيرگذار هستند از اسپانسرها بگيريد تا طرفداران و رسانه ها، 
ليدرها و خود بازيكنان. از آن طرف هم بحث هاي مربوط به مسئولان 

در وزارتخانه و فدراسيون و داوران مطرح است.  وي در پاسخ به اين 
سؤال كه آيا در بررس��ي اين پرونده به تباني رسيده ايد، تصريح كرد: 
بله، بسيار روشن، حتي اين تباني ها را در رسانه هاي ورزشي، مدارس 
فوتبال و ليگ يك و دو... هم داريم.  پورمختار خاطرنشان كرد: كميته 
انضباطي و نحوه رسيدگي به آراي صادره و عملكرد اين كميته نيز جزو 
بررسي هاي ما بوده كه بعضاً هم در اين بخش تخلفاتي وجود داشته 
است. همچنين موضوع كميته اخلاق و اخلاق در بازيكنان، مربيان، 
آموزشگاه ها، مدارس و فضاي ورزشگاه ها و مجموعه اتفاقاتي كه بعضاً 
رخ داده مورد بررسي قرار گرفته و اطلاعاتي هم در اين باره داريم يا 
بعضاً تباني هايي كه بين تيم ها صورت گرفته براي اينكه تيمي صعود 
كند يا صعود نكند، نيز در گزارش ما لحاظ شده است.  قول داده بوديم 
كه گزارش تباني در فوتبال تا آخر سال گذشته آماده شود. كليات آن 
تقريباً آماده است ولي براي اينكه بتوانيم مسائل جزئي تر را اعلام و از 
همه اطلاعات به درستي استفاده كنيم احتمال دارد كه يكي دو ماهي 

صبر كنيم و تحقيقات را ادامه دهيم. 

تباني محرز است تا 2ماه ديگر اعلام مي كنيم
گزارش رئيس كميسيون اصل ۹۰ مجلس از تباني برخي تيم هاي فوتبال  وحيد صابري

   حاشيه

دنيا حيدري


